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Interpelacje
l. Na wjezdzie posesji przy ul. Chopina 52 jest zapadnigta kostka brukowa,

zagrobnie nt*aszcza dla pieszrych poruszaiqcych sig tq arteri4.
2' Proszg o likwidacjg wybojow w jezdni ulicy drzezinowej w rejonie pomigdzy

ulicami KoScietnq i Bohniczn + oraznaprzeciwko wgzla autobusowlgo MpR
przy ul. Dgbowej.
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P1o1z9 o wypelnienie ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla II w szczeg6lnoSci na
odcinku od ul. Brzezinowej do Lipowej.
w centnrm miasta na ul. cyganka * poutiz., jedynej w tej dzielnicy szkoty
podstawowej Nr 3 w fatatnyrn stanie , zagruimiqcyro utrae zdrowia pft,ez
nrzryfodni6w jest chodnik. proszg o jego remtnt, czy choci azby tak zwan4
przekladkg na niezdegradowan" piyti Jhodniko*..
Mieszkaicy, a zwlasz*zakiercwcy, skaaq sig na uryboje w uricy pow
szczeg6lnie w rejonie skrzy2owania z drogqkrajowq ni gt. proizg o
interwencjg w tE sprawie.
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Buf wary 16 omz6. Uszkodzone jest siedzisko tryil;t;;;;;;i'
naprzeciwko sceny plywajqcej na Wijle.
W zwiqzku z informacjq o rozstrzygnigciu przetargu na modern ireiEzespotu
boisk tTrto*ych prz). ur. sarniej ,1"tor.* proJrg, by zainstarowano
monitoring * rym miejscu. Jeinli tlgo nie bgdzie to po raz kolejny fundusze
miejskie 

_ul"gra naraieniu na straty z powodu dewastacji.
Mieszkaricy ul. Kalerniczej, oraz pobriskiego osiedra domagajqsig chodnikadla piesrych. Poruszanie sie ta pieszojezdnl4 mieszka6c6w naruinich naz"agrolenie zdrowi a i Lycia pnez pojudy m ic h an i can e, czgsto n i eprzestrzegaj4ce przepis6w prawa o ruchu drogowym.
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10. W imieniu czlonk6w stowarzyszenia senior6w Nasz Dom" dzialajqcego z
duzym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Pofudnie, proszg pana prezydenta o
pomoc.

Ptzez wiele lat stowarzyszenie podnajrnowalo lokal na wlasne potrzrby od klubu
Abstynenta, dzialajqcego w pomieszczeniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecni. po
rozwiqzaniu wspomnianego klubu, szkola nalo2,yla na stowarzyszenie ,,Nasz Dom"
czynsz w wysokodci ponad 600 zl miesigczne, co przehacza mo2liwoSci finansowe
w/ w stowar4yszenia, Ponadto, muszq ptaciC z,a dodatkowe pomieszczenie z kt6rego
nie korzystajq ijest im niepofizebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich czlnszu, ktorego bEd4 w stanie zaptacii.

Janusz Dgbczyrfrskiry


